

九龍城區

Kowloon City District



策劃及捐助 Initiated and funded by
 香港賽馬會慈善信託基金
 The Hong Kong Jockey Club Charities Trust

九龍城友善社區 應用程式－交通 APPS @ Kowloon City - Transportation

主辦 Organised by



計劃主要元素 Key components

此計劃由聖公會聖匠堂長者地區中心、香港聖公會樂民郭鳳軒綜合服務中心及東華三院黃祖棠長者地區中心合辦。

The programme is co-organised by S.K.H. Holy Carpenter Church District Elderly Community Centre, H.K.S.K.H. Lok Man Alice Kwok Integrated Service Centre, and Tung Wah Group of Hospitals Wong Cho Tong Integrated Home Care Services Centre.



幫助長者於日常生活更加善用數碼科技，從而教導長者提升生活質素。

To help older people to better embrace digital technologies in their daily activities for a better quality of life by empowering, educating and enabling older people be the part of it.



從長者角度設計電話應用程式，有助更快捷及更方便地搜尋不同交通工具的路線。

Design a Mobile App from the older people's perspective to facilitate faster and more convenient search for routes of different transportation mode.



齡活大使在創建應用程式前，先收集長者會員們對區內「交通」資訊的意見。

AFC ambassadors collect information and consolidate issues of local transportation from older people which underpin the context of the Transportation App.

於三間長者地區中心舉辦教學班教授超過一千名長者使用智能電話及電話應用程式。
 Deliver training programmes to over 1,000 elderly in three District Elderly Centers to enable them to use of smartphone and mobile app.



九龍城友善社區
 應用程式

推行日期：2017年08月 - 2018年03月
 Implementation date: August 2017 – March 2018

長者及年齡友善社區範疇 Domains of Age-friendly City



交通
 Transportation



信息交流
 Communication
 & Information

